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                                                 מועדים וחגים לשמחה.   ,לתושבי חופית שלום 

 גדעון ברי, נציג חופית בהנהלת המועצה ומליאת המועצה.מאת; 

. חודשי הקיץ וחודשי החופש הגדול הם חודשים שבהם המועצה עוסקת בעיקר בנושא 1

מצד אחד בנושאי  - מתקיימים שיפוצים בבתי הספר והדילמה קשהבכל חופש , החינוך

 הבטיחות זה מחייב מצד שני סדרי העדיפויות גורמים למתח בין בתי הספר והגנים.

מנהלי בתי ספר חדשים, לגייס מורות   5. כמו בכל הארץ מצאנו את עצמנו עם צורך למנות 2

המועצה גלית  טיפלו ראשתמנהלים ה בגיוס לא קטנים וכן גיוס סייעות. ומורים במספרים 

עשרות  ראיינו. פוליטי ומנהלת אגף החינוך ירונה ,שעוסק בחינוךיעריב סגנה , שאול

הרי שבעניין   )זו כמובן לא ערובה להצלחה(. פשרות בנושאמועמדים ולדבריהם לא היו 

ו בכל )אני לא בוועדה( שכמ המורות המורים והסייעות, עקב השכר הנמוך, יש לי הרגשה

מוצלחת ללא תקלות, נתקלנו פתיחת שנת לימודים לאחר  הארץ היה צורך להתפשר.

  יצרושהעומס והפקקים  ישירה של הצפיפות, , תוצאהבתופעה של איחורים קשים בהסעות

 איחורים בתיכון של עד שעתיים!! 

. בישיבת המליאה האחרונה בחודש ספטמבר אישרה המליאה הגדלת התקציב תוך לקיחת  3

  25% -פשר לנו להסתפק עד כה בהלוואות נוספות. חשוב לציין שהאחריות בניהול הכספי א

הלוואות מתוך התקציב בעוד משרד הפנים מאפשר לקחת הלוואות עד לגובה של 

מיליון   20כך שנוספו עוד  29%.המליאה אישרה לקחת הלוואות נוספות עד לגובה של 55%

 . לתקציב ₪ 

יש שקיע בפיתוח אזורי תעשיה שיניבו ארנונת עסקים. לצד זה . המטרה העיקרית היא לה4

  .תיירותספורט ו ימים הקרובים, בנושאי תרבות,כאלה שממש הולכים לביצוע בתכנונים 

התחלת בינוי בבית  עצה מובילה, כך שתוכלו לראות בקרוב מועצת עמק חפר כמו מיצובב

יועד באזור התעשיה. בית לתושב הוותיק במגרש המ תכנוןהראשונים, בהתקדמות 

התקדמות בהוצאת המוסד "שם עולם" מכפר הרואה לאזור התעשיה. בתכנון מרכז ספורט  

 גדול  הכולל בריכת שחיה אולימפית בבת חפר ועוד. 

. אני משמש חבר הנהלה, מתוך כך מגיע לישיבות המליאה לאחר דיון מוקדם בנושאים וזמן  5

נציגי ישובים ולמעלה מחמישים איש  42ות שתתפלגבש עמדה. ניהול ישיבות המליאה בה

באולם קשה. חברים מסתודדים ביניהם, מתייעצים תוך כדי, מעוניינים להביע דעה ולא 

לשמש חותמת גומי. מתוך כך שהישיבות מתארכות ולעיתים לא ענייניות אני מנסה להוביל 

רים על סדר היום,  קו שבו חברי המליאה לא יכבידו כשאין צורך על ממלאי התפקיד. ישנם דב

ים שצריך אישור מהיר ואנחנו  לדוגמא: אישור חתימה של נציג וועד ההורים בבית ספר מסו

  חותמת גומי. מצד שני לדוגמא: אישור תקציב שנתי, דוח מבקרת המועצה, דוח ועדת ביקורת

כל חברי המליאה. דוגמא נוספת: למכרז של המועצה ל ועוד, מחייבים לאפשר ולהביע דעה 



עמד לפוג פרק הזמן שבו ניתן לרכוש רכב בטחון  כך ש, רכישת רכב בטחון לא הוגשו הצעותל

במימון גבוה של משרד הפנים. בקשת המנכ"ל לאישור רכישה ללא מכרז חייבה אישור 

אוטומטי ולא דיון על איזה סוג רכב, איזו הנעה, אווירות, מיגון וכד. קו זה שאני מנסה למסד 

 בים לשאול שאלות.חייב להעשות בעדינות מבלי לפגוע בחברים, במיוחד אלו שאוה

. מנכ"ל המועצה, עמית, מארגן מספר פעמים בשנה סיורים לחברי המליאה בעמק. זאת על 6

מנת לקרב את חברי המליאה לנושאים שעל הפרק ולגיבוש חברי המליאה שמשפיעים  

המשקים המארחים ונציגי הישובים תורמים רבות  הטוב בישיבות.  ישירות על הלך הרוח 

 לה.להצלחת סיורים א

פרסומי המועצה והחוברת "עלי חפר" מספקים מידע עדכני ואני ממליץ למתעניינים לעיין  
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